
  

🍂🍁🧡WIP vergadering 7 november 🧡🍁🍂  
Aanwezig: Marit, Lennart, Michiel, Lien, Nele, Chiara, Emilia  
Verontschuldigd: Loes, Fleau  
Afwezig: Marie  
Later: Ruth  

Verslag:   



19:15-> Rondje: Welke cavia ben jij? Waarom?   
  

19:30-> Vergadermethodiekjes uitleggen:  
• Het vingersysteem: Je telt op met je vingers, vanaf dat je je vinger 
opsteekt en iemand anders had voor jou al een vinger opsteken, steek 
jij twee vingers in de lucht en zo tel je op aan de hand van de mensen 
die voor jou komen.  
• Inpikken: Als je een onmiddelijke aanvulling wilt doen op een 
puntje maak je het inpik gebaar  

  

Puntje Chiara  
Vraag IP: pride vlaggen in de winkel of maken voor afdelingen?  
 Er is een regel dat je op nationale evenementen een verhouding moet zijn  per 
1 pride vlag dat er 2 gewone vlaggen moeten zijn. (klimaatmarsen  enzo)   
 Is er regel echt zo? Checken in AHR  
 Hoeveel vraag is er naar pride vlaggen in afdelingen? Misschien eerst  aftoetsen 
voor we iets laten drukken. Via AOP? Of form met gewone   vlaggen 
combineren. Brrrrr trauma van afdelingsvlaggen. Maar er is wel  nog steeds vraag 
naar afdelingsvlaggen! Maar nu moet alles duidelijk zijn  als we het nog eens gaan 
proberen.   
 Idee meenemen: paar extra vlaggen maken om in de winkel te leggen  
  -> combinatieform voor verschillende soorten vlaggen (afdelings-,  
 nationale, en pridevlaggen)  
  -> wie maakt een form? werkavond  
Vraag 2: iets rond pride doen? Vroeger waren er tshirts. Misschien een button of 
pinnetje/lapje ofzo, nieuwe merch drukken is zeker geen nodig.  
 pride is in mei  
 willen we pinnetjes uitwerken? We kunnen meerdere pinnen maken.  
 joepie werkavond met de IP   
Persoonlijk puntje  
MAAK EEN VRIENDENBOEK  
 nee  
  
19:35-> Onze to-do's en projectjes overlopen:  

  
• Kalender maken met de NWG (vrij weinig reactie gekregen van de 
JNM-fotografen), dit gingen we uitwerken op een werkavondje. Zelf 
kan ik wel Ewout en Simon vdp aanspreken, misschien kan Lien dit 
ook doen bij Pepijn? Proberen we dit nog dit semester te fixen?  
    Voorlopig weinig reactie. Idee van Michiel: we kunnen een post 
  lanceren naar afdelingen toe dat tegen we volgend jaar een  
   kalender zullen maken, en dat ze foto’s kunnen 
insturen    ~wedstrijd lanceren via de Euglena?  
   Vroeg lanceren heeft wel het voordeel dat we foto’s 



zullen        krijgen uit meerdere seizoenen.  
    Wie wil een design maken voor in Euglena?  
     -> Lien deadline: 1 februari  
     -> oproep lanceren op socials rond 
Kerstfuif  
• In afwachting van de nieuwe manier van promo maken die we 
gaan uitzoeken op een werkavond, geven we nog steeds geld aan fb?  
  
• Emilia: Plantbare potloden bekijken, Lichtsnoeren op 
zonnepanelen kopen voor de winkel ‘s nachts en QR-code eens 
bekijken, is dit gelukt?  
Plantbare potloden gaat, Emilia drop link  
Lichtsnoer op zonnepaneel Emilia zoek iets doorsturen naar Lennart  
Potloden: wat moet erop. Logo en slogan? Marit voor ontwerp  
QR-code: moeilijke kwestie. Payconic is nogal vaag. Straks 
terugkoppelen in puntje over extra betaalbakje  
  
• Nele: Heb jij al bij de NWG kunnen vragen over de uitbreiding van 
de textielform? Zo niet, doen we dat als we ermee samen zitten voor 
de evaluatie van ons aanbod. Dit gaat over natuurboeken. Vaarwater 
van natuurstudiekoffers van de NWG?  
Het is geen uitbreiding van de textielform. Twee andere dingen!  
 Textielform -> ouderavonden enz.  
 Boekenform -> voor afdelingen zelf  
Karel wordt opgebeld maar we zijn zelf in de war.   
Ja oke. Wij stellen een form op en zij geven dan feedback. Lien maakt 
een form  
• Lukt het met onze handleidingen te schrijven? Er is een 
werkavondje hiervoor op 12 november (volgende week dinsdag)  
Niemand is eraan begonnen  
• Wie ging de jaarkalender maken? -> Loes  
• Wie zit er graag mee samen met de inhoudelijk ploegen? Dan laat 
ik je data van de vergaderingen nog weten.  
Simon van de NWG en Simon van de MWG   
• Externen inhuren om een analyse te maken van de winkel, we gaan 
aan de hand hiervan dan een vergadering doen ergens volgend 
kalenderjaar  
Twee opties: 1 gratis (maar eerder voor ondernemingen in 
nood/vzw’s op rand van het faillessement)  
1 Unizo (voor zelfstandigen?) die alles aanpakken. 600 euro voor 10u 
(zonder btw). Lijkt Lennart heel interessant. Zij gaan veel gegevens 
nodig hebben. Misschien niet slecht dat dat voor ons ook eens wordt 
bovengehaald. Lennart is al bezig met gegevens verzamelen, dus hij 
ziet het wel zitten.  
Moet sowieso nog langs bovo ping passeren voor we een definitieve 
beslissing maken.  



Gaat het lonen voor wat we er mee willen doen? Risico dat ze met 
dingen afkomen die we toch niet zien zitten. JNM is uniek, misschien 
gaan ze al moeite hebben met de insteek.   
Misschien nog verder zoeken naar iets dat beter bij ons past, of is de 
gratis optie een mogelijkheid?  
We moeten sowieso al terug de openingsuren opnieuw herdenken, 
met Lennart zijn job die verandert.   
Volgend jaar sowieso kijken naar strategisch beleid van de WIP. Zou 
wel interessant zijn om wat experten te hebben die ernaar gekeken 
hebben.   
 Marit post iets op werkmieren. Kan evt tegen een kleine betaling.   
 Lennart polst ook bij de gratis optie  

  

19:50 -> Actie oude textiel (Emilia):  
• Hoe laag kunnen we met de prijs gaan enzo? Normaal gezien 
zouden we nooit onder de aankoopprijs mogen gaan, is dit echt waar? 
Zo ja, welke andere opties hebben we.  
Ja mag. Zie https://www.fidelium.eu/en/tax-news/sales-in-2023-
these-are-the-rules   
• We beslissen aan de hand hiervan wat we gaan doen met het 
textiel  

50% op oude stock  

20:10-> Update over coaster traject van 
Lennart:  

• Lennart heeft al eens samengezeten met de Bovo’s om het coaster 
traject te overlopen en wat dit voor hem zou betekenen. Hij geeft hier 
even een update over.  
Momenteel werkt Lennart 4/5 (WIP, PP, en administratie). Er komt 
een nieuwe administratie functie, dus Lennart zijn job wordt halftijds. 
Hij zou nog op zoek gaan naar een aansluitende job, maar moet dan 
uitkomen met de winkeluren. Halftijds komt ook neer op twee halve 
dagen per week voor de wip. Wat doen wij daar mee?  
• In relatie hier tot bekijken we wat we kunnen doen met de 
openingsuren van de winkel, er moet nog geen akkoord worden 
gesloten maar we bekijken al eens onze opties en werken die uit tegen 
de volgende vergadering. We brainstormen aan de hand van deze 
nieuwe info verder over een actie (papier per 3)  

Brainstorm:  
• Jobstudent (elke zaterdag?)  
• Woensdag is voor de winkel over het algemeen de beste 
verkoopdag  
• Twee namiddag per week, of 1 volle dag.  

https://www.fidelium.eu/en/tax-news/sales-in-2023-these-are-the-rules
https://www.fidelium.eu/en/tax-news/sales-in-2023-these-are-the-rules


o Woensdagmiddag en vrijdagmiddag (sowieso woensdag, 
vrijdag kan nog in samenspraak gelegd worden naar 
donderdag, afhankelijk van een extra job van Lennart)  

• En echt inzetten op de webshop. Misschien een analyse om online 
marketing on point te krijgen?  

  

20:35 -> Update over rosa-spinoza:  
• Er is van alles en nog wat te doen rond het bijbestellen/uit de deur 
krijgen van rosa spinoza, we leggen de situatie even uit.  
VERVALLEN. Nieuwe lading zou minstens evenveel zijn als de vorige 
lading (minstens 300 bakken). Ondertussen is er wel meer 
bekendheid en meer bereik. Grote problemen zijn stockage, was niet 
de bedoeling. Gaan ze niet nog eens willen doen. Een andere 
handelaar had ook nog 26 bakken. Louchen boel. Zij hadden dat 
gekocht dus is wel gewoon hun probleem dat het over tijd is.  
Willen de 3 wilgen opnieuw? Maar willen wij opnieuw? Misschien 
eens kijken naar lokale sapjes. Nele bekijkt de opties eens  
• Doel: We proberen een oplossing te vinden voor een alcoholvrij 
drankje in de winkel + de overblijvende bakken regelen met de 
leverancier.  

  

20:50 -> Nieuw betaalbakje voor de winkel:  
• Het betaalbakje van de winkel wordt best vaak gebruikt buiten de 
winkel voor fuiven, congres... We zijn dit daarom soms ook even kwijt 
of het blijft op de locatie liggen... dus dan zit de winkel zonder bakje. 
We zouden dus graag een nieuw bakje hebben, is dit een goed idee? Zo 
ja, wat voor soort bakje willen we?   
• We willen een betaalbakje! Of een ding dat je aan je gsm kan 
klikken. Voor evenementen. Vroeg of laat geraakt het onze verloren.   
• Wij kunnen een nieuw kopen en het oude doneren aan de PP. Molly 
(ons betaalsysteem) heeft nu ook een betaalbakje?  
• Er is 200 euro begroot in de begroting voor ‘andere’. We kunnen 
dat daaraan geven.  

  

21:00 -> Nadenken over chocolade:  
• Alle chocolade die nu nog in de winkel ligt, is vervallen. We mogen 
deze dus niet meer verkopen. Wat doen we er dan wel mee. 
(brainstorm post-it's)  

  

21:25 -> Sokken bijbestellen?  
• Onze limited edition sokken zijn bijna op (de groene). Willen we ze 
bijbestellen? Zo ja, hoeveel en de welke? We kunnen maar vabaf 100 
paar bijbestellen  



  

21:35 -> financiële update  
• Gebaseerd op Yolans formules zijn er grafieken met een tijdelijke 
financiële update.   
• Hoe komen we aan deze formules? Er worden de aankoop verkoop, 
in rekening genomen maar ook de waarde van stock. Dit is de oranje 
lijn. Als we de stock laten de-evalueren dan zien we de groene lijn. En 
wanneer we de personeelskosten en EGW aftrekken, en de subsidies 
vanuit Beleidsnota erbij op tellen bekomen we de blauwe lijn. Er zijn 
hier nog veel zaken niet bij gerekend, zo is de stock nog niet geteld, 
moeten er nog een paar berekeningen gemaakt worden (rosa 
spinosa’s, chocolade) en nog enkele andere uitgaves (vergaderingen, 
teambuilding moeten er nog bij). Ook qua inkomsten verwacht ik nog 
wel enkele extra’s. Dus moeilijk in te schatten en dit is dan ook nog 
niet volledig defenitief, dit kan pas in januari gezegd worden.  

• 
  
• Momenteel lijkt het in dezelfde lijn als vorig jaar. Als we de 
begroting ernaast leggen, zien we dat we niet echt op schema 
zitten.     



  

21:35 -> In de agenda:  
• De stocktelling op 2/1  
• Volgende vergadering? -> doodle  
• Teambuilding -> Verzetten we deze? Valt nu op 27 november 
tijdens de streekbierenavond -> gewoon ervoor, Vanaf 18u  
• Werkmomentjes -> eerste is al ingepland, volgende via Doodle 
begin December  
• Winkel vervanging?: krokusvakantie (4-6 maart en de 1e ook) -> 
Emilia (misschien) kan je nog steeds? -> volgende vergadering 
opnieuw vragen  
• Contactdagen:   

o 16 november nog iemand die dan kan?   
o Zaterdag 15 februari 2025, Likona.  
o Zaterdag 8 februari 2025, Ankona. -> Vragen in NWG  

 


